
 

 

 

PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Rady Wydziału Elektroniki i Informatyki 

w dniu 23.01.2024 r. 

 

Posiedzenie Rady Wydziału otworzył Dziekan prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz. 

W czasie posiedzenia głosowania odbyły się z użyciem systemu informatycznego eSesja.pl. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

Sprawy dydaktyczne - Prodziekan dr inż. Bogdan Strzeszewski 

1. Przyjęcie sprawozdań z realizacji praktyk studenckich w roku ak. 2023/2024- opiekunowie praktyk: 

- dr inż. Katarzyna Jagodzińska - Elektronika i Telekomunikacja; 

- dr inż. Dariusz Gretkowski – Informatyka, studia niestacjonarne; 

- dr inż. Patryk Widuliński- Informatyka, studia stacjonarne, specjalność PKiSI; 

- mgr inż. Marcin Nowacki- Informatyka, studia stacjonarne, specjalność TIiM.  

2. Wyrażenie zgody na prowadzenie wykładów przez pracowników nieposiadających stopnia doktora  

w semestrze letnim roku akademickiego 2023/2024. 

3. Wyrażenie zgody na prowadzenie zajęć ponadwymiarowych w wymiarze przekraczającym pensum ¼ i ½ 

pensum w roku akademickim 2023/2024. 

4. Zatwierdzenie wniosków na zlecenie prowadzenia zajęć przez pracowników technicznych i zewnętrznych  

w semestrze letnim roku akademickiego 2023/2024 .  

 

Sprawy kadrowe – Dziekan: prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz 

 

1. Opinia w sprawie zatrudnienia dr. inż. Grzegorza Radzkiego na stanowisku adiunkta w Katedrze Podstaw 

Informatyki i Zarządzania. 

 

Sprawy różne  

1. Zatwierdzenia planu wydawniczego WEiI. 

 

 

Potwierdzenie przez Dziekana WEiI prawomocności posiedzenia Rady Wydziału w dniu 23.01.2024 r. 

Rada Wydziału 

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych 

20 14 
 

Dziekan, prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz, prof. PK przedstawił plan posiedzenia Rady. 

 

Sprawy dydaktyczne- Zagadnienie referował Prodziekan dr inż. Bogdan Strzeszewski.  

Ad.1. W związku z nieobecnością na posiedzeniu Rady Wydziału opiekunów praktyk studenckich, Pro-

dziekan dr inż. Bogdan Strzeszewski przedstawił sprawozdanie z realizacji praktyk zawodowych 

studentów w roku akademickim 2023/2024, na kierunku Elektronika i Telekomunikacja oraz  

Informatyka.  

 

 Na praktyki zostało skierowanych 70 studentów, z czego 69 je zrealizowało. Nie ukończyła 

 praktyki jedna osoba z kierunku Elektronika i Telekomunikacja. Zakłady pracy, w których stu 



 

denci realizowali praktyki to: GlobalLogic sp. z o.o., który przyjął 27 osób, Transition  Techno-

logies S.A. ( 11 osób), ZETO Koszalin sp. z o.o.(2 osoby), Nsure Poland (2 osoby), i4B sp. z o.o. 

(2 osoby), UCTI PK ( 2 osoby), Miejska Energetyka Cieplna sp. z o.o.(2 osoby) oraz Urząd Gminy 

Rzeczenica (2 osoby). 

 

 Większość studentów obywała praktykę w Koszalinie ( 53 osoby) i wybrała firmy, które mają 

 podpisaną umowę o współpracy z Politechniką Koszalińską. Studenci po zakończeniu praktyk 

 przedstawili ankietę oceniającą praktyki zawodowe. W większości ocena będąca odpowiedzią na 

 postawione pytania wynosiła 4 na 5 ( w skali 1-5), co wskazuje na pozytywną ocenę praktyk  

 i  wybranych zakładów pracy. Swoje ankiety przekazali również pracodawcy, pozytywnie 

 wypowiadając się na temat praktykantów jak i współpracy z Politechniką Koszalińską. 

 

 Założone cele praktyk zostały osiągnięte, a kierunkowe efekty kształcenia uzyskane.  

 Prodziekan dr inż. Bogdan Strzeszewski wniósł o przyjęcie sprawozdania. 

 

Dr inż. Krzysztof Bzdyra opuścił posiedzenie Rady Wydziału. 

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Wstrz. się Brak głosu 

20 13 13 12 - 1 

Opinia RW z dnia 23.01.2024 r.  

 

 Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału zatwierdzili sprawozdanie 

 z realizacji praktyk zawodowych studentów w roku akademickim 2023/2024, na kierunku 

 Elektronika i Telekomunikacja oraz Informatyka.  

 

Ad.2. Wpłynęły wnioski od kierowników katedr na prowadzenie wykładów w sem. letnim roku akade-

mickiego 2023/2024 przez osoby nieposiadające stopnia doktora: 

- mgr inż. Józef Jasiulewicz - 43godz. 

- mgr inż. Paweł Koziołko - 40 godz. 

- mgr inż. Marcin Nowacki - 50 godz. 

- mgr inż. Rafał Reszelewski - 75 godz. 

- mgr inż. Marek Rubanowicz - 20 godz. 

- mgr inż. Maciej Bączek - 15 godz. 

- mgr inż. Oliwier Jabłoński- 60 godz. 

- mgr Jolanta Janus -15 godz. 

 

Prodziekan, B. Strzeszewski omówił wnioski o powierzenie prowadzenia wykładów pracownikom 

nieposiadającym stopnia doktora w semestrze letnim roku akademickiego 2023/2024. 

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Wstrz. się Brak głosu 

20 13 13 12 - 1 

Opinia RW z dnia 23.01.2024 r.  

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału zatwierdzili wnioski o po-

wierzenie prowadzenia wykładów przez pracowników nieposiadających stopnia doktora  

w semestrze letnim roku akademickiego 2023/2024.  

 

Ad.3. Wpłynęły wnioski od kierowników katedr na prowadzenie zajęć w godzinach ponadwymiarowych 

w wymiarze przekraczającym ¼ i ½ pensum w roku akademickim 2023/2024, dla niżej wymienio-

nych osób: 

 - prof. dr hab. inż. Zbigniew Banaszak - 285 godz. 

 - dr inż. Krzysztof Bzdyra - 703 godz. 

 - prof. dr hab. Mirosław Maliński - 315 godz. 

 - dr hab. inż. Grzegorz Bocewicz, prof. PK - 390 godz. 

- dr inż. Rafał Wojszczyk - 445 godz. 

- dr inż. Dariusz Bernatowicz - 373 godz. 

- dr inż. Jarosław Kraśniewski- 334 godz. 

 



 

- dr inż. Paweł Poczekajło-350 godz. 

- prof. dr hab. inż. Zbigniew Suszyński – 438 godz. 

- dr inż. Eryk Szwarc - 478 godz. 

- dr inż. Robert Świta - 490 godz. 

- dr inż. Robert Wirski- 358 godz. 

 

Prodziekan, B. Strzeszewski omówił wnioski na prowadzenie zajęć w godzinach ponadwymiaro-

wych w wymiarze przekraczającym ¼ i ½ pensum w roku akademickim 2023/2024. 

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Wstrz. się Brak głosu 

20 13 13 12 - 1 

Opinia RW z dnia 23.01.2024 r.  

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału zatwierdzili wnioski  

kierowników katedr na prowadzenie zajęć w godzinach ponadwymiarowych, w wymiarze przekra-

czającym ¼ i ½ pensum w roku akademickim 2023/2024. 

 

Ad.3. Wpłynęły wnioski od kierowników Katedr o powierzenie prowadzenia zajęć dydaktycznych  

na umowę zlecenie pracownikom zewnętrznym w semestrze letnim roku akademickiego 

2023/2024: 

- mgr inż. Wojciech Sokołowski - 45 godz. 

- mgr inż. Marek Rubanowicz - 120 godz. 

- mgr inż. Oliwier Jabłoński - 105 godz. 

- dr inż. Grzegorz Radzki - 45 godz. 

 

Prodziekan, B. Strzeszewski omówił wnioski o powierzenie prowadzenia zajęć przez pracowników 

zewnętrznych w semestrze letnim roku akademickiego 2023/2024. 

 

Głosowanie jawne.  

Uprawnionych 

do głosowania 
Obecnych Głosujących 

Głosowanie 
Za Wstrz. się Brak głosu 

20 13 13 12 - 1 

Opinia RW z dnia 23.01.2024 r. 

 

Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału jednomyślnie  

zatwierdzili wnioski kierowników Katedr na zlecenie prowadzenia zajęć dydaktycznych przez pra-

cowników zewnętrznych w semestrze letnim roku akademickiego 2023/2024. 

 

Sprawy kadrowe: Zagadnienie referował Dziekan prof. dr inż. Krzysztof Rokosz 

 

Ad.1. Dziekan Krzysztof Rokosz zwrócił się do członków Rady Wydziału o wyrażenie opinii w sprawie 

 zatrudnienia dr. inż. Grzegorza Radzkiego, na stanowisko adiunkta w wymiarze ¼ etatu w Kate-

 drze Podstaw Informatyki i Zarządzania PK 

 Pan Grzegorz Radzki obronił z wyróżnieniem doktorat na naszym wydziale i posiada doświadcze-

 nie w prowadzeniu zajęć dydaktycznych na umowę zlecenie. Zatrudnienie go na stanowisku  

 adiunkta umożliwiłoby Panu Radzkiemu aktywne uczestnictwo w badaniach oraz udział w konfe-

 rencjach naukowych. 

 Kierownik Katedry Podstaw Informatyki i Zarządzania, prof. dr hab. inż. Zbigniew Banaszak, 

 został poproszony przez Dziekana, prof. Krzysztofa Rokosza, o przedstawienie kilku informacji 

 na temat dr. inż. Grzegorza Radzkiego.  

 Prof. Zbigniew Banaszka wyraził pozytywną opinię na temat ścieżki kariery Pana Radzkiego, 

 podkreślając również jego obszary badawcze. 

 

Głosowanie tajne  
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Odbyło się głosowanie, w wyniku którego członkowie Rady Wydziału jednomyślnie  

zatwierdzili wniosek w sprawie  zatrudnienia dr. inż. Grzegorza Radzkiego od 01.02.2024 roku, 

na stanowisko adiunkta w wymiarze ¼ etatu w Katedrze Podstaw Informatyki i Zarządzania. 

 

 Dr inż. Krzysztof Bzdyra powrócił na posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 Sprawy różne 

  

Ad.1. Prof. Mirosław Maliński poinformował, że uczelniany plan wydawniczy będzie zatwierdzany na 

 posiedzeniu senatu w marcu, w związku z tym jest jeszcze czas na zgłaszanie propozycji do 

 wydziałowego planu wydawniczego do dnia 27 stycznia 2024 r. Zgłoszenie należy wysłać na 

 adres mailowy miroslaw.malinski@tu.koszalin.pl i podać następujące dane:  

 1. Imię i Nazwisko autora (autorów) 

 2. Tytuł publikacji  

 3. Rodzaj publikacji (np. monografia, skrypt )  

 4. Finansowanie(np. środki wydziałowe lub inne)  

 5. Objętość(w stronach)  

 6. Nakład(w sztukach). 

 

 Do tej pory wpłynęło zgłoszenie na dwie monografie, których edytorem jest dr. inż. Aneta Hapka. 

 Prof. Mirosław Maliński poinformował, że wydziałowy plan wydawniczy zostanie zatwierdzony 

 na następnej Radzie Wydziału. 

 

Dziekan WEiI prof. Krzysztof Rokosz przywitał przewodniczącego studentów WEiI Pana Artura 

Zaczka, który zadeklarował chęć aktywnej współpracy ze wszystkimi członkami Rady Wydziału. 

 

Dziekan prof. Krzysztof Rokosz podkreślił konieczność publikowania artykułów naukowych przez 

pracowników katedr. 

 
Dziekan prof. Krzysztof Rokosz: 

- podkreślił znaczenie współpracy międzynarodowej oraz plany dotyczące składania projektów 

Erasmus i przyjmowania studentów z takich krajów jak np. Armenia, Gruzja na studia, na kierun-

ku Elektronika i Telekomunikacja; 

- podkreślił zaangażowanie Pani dr inż. Anety Hapki i Pani dr inż. Katarzyny Jagodzińskiej w or-

ganizowanie wyjazdów dydaktycznych dla studentów; 

- poinformował o podpisaniu umowy z firmą GlobalLogic w ramach programu Erasmus i Cepus 

umożliwiającej studentom udział w praktykach w zagranicznym oddziale tej firmy. 

 

Prof. M. Maliński zapytał o plany promocji kierunków studiów w szkołach średnich w Koszalinie  

i okolicach.  

Dziekan prof. Krzysztof Rokosz: 

- poinformował, że planowane są wizyty na wywiadówkach w szkołach średnich, a także podczas 

obchodów XXXV-lecia naszego wydziału zaplanowano wykłady promocyjne dla uczniów Zespo-

łu Szkół nr 9 w Koszalinie (Elektronik); 

- poprosił pracowników o składanie propozycji na promocję naszych kierunków studiów. 

 

 

 

Dziekan WEiI Krzysztof Rokosz zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 

 

 

           Dziekan 

 

 

Protokołowała: Margita Kucharska    prof. dr hab. inż. Krzysztof Rokosz 

mailto:miroslaw.malinski@tu.koszalin.pl

